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Aan de leden van de raad, 

 
Via deze brief informeren wij u graag over het volgende. 

Begin 2016 heeft uw gemeenteraad het beleid inzameling en verwerking huishoudelijk afval 

vastgesteld. Sindsdien werken we aan de uitvoering van dit beleid. Door middel van het 

optimaliseren van onze inzamelstructuur beogen we de afvalscheiding (milieuresultaten) te 

verbeteren en tegelijk de maatschappelijke kosten te beheersen.  

We werken nog steeds aan de uitvoering. Momenteel bevinden we ons in het proces om 

ondergrondse containers voor de inzameling van restafval te realiseren in Heerjansdam. Op 

13 maart 2018 heeft uw gemeenteraad daarmee ingestemd. In mei 2019 wordt het 

ontwerpplan ter inzage gelegd. 

 

De uitvoering van het beleidsplan heeft geleid tot resultaat. De jaarlijkse hoeveelheid 

ingezameld fijn huishoudelijk restafval is gedaald van 232 kg per inwoner naar 203 kg per 

inwoner. Ondanks dit resultaat blijkt het kunnen beheersen van de maatschappelijke kosten  

een steeds grotere uitdaging te zijn. 

De laatste jaren is er namelijk een tendens zichtbaar van stijgende (verwerkings-)kosten en 

dalende opbrengsten, onder andere door marktwerking. Daarnaast hebben we te maken 

met de door de landelijke overheid in het leven geroepen afvalstoffenbelasting op 

verbranden en storten van restafval. Sinds 1 januari 2016 moeten gemeenten per ton 

verbrand en/of gestort restafval belasting afdragen aan het rijk.  

Het kabinet heeft het tarief per 1 januari 2019 verhoogd van € 13,17 per ton naar maar liefst 

€ 32,12 per ton. Het tempo waarin de kosten stijgen loopt uit de pas in vergelijking met het 

tempo waarin we ons beleidsplan (kunnen) uitvoeren en, in het kielzog daarvan, het 

scheidingsgedrag van onze inwoners kunnen verbeteren. Dat maakt dat er grote druk staat 

op de maatschappelijke kosten. Dit jaar zal dat gaan leiden tot een financieel nadeel. 
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Wij werken er hard aan om het financiële nadeel zoveel als mogelijk te beperken. In dat 

kader lopen de volgende trajecten: 

 Uitvoeren moties 

Eind 2018 heeft uw gemeenteraad een tweetal moties aangenomen. Daarin verzocht 

u ons het afvalbeleid te evalueren en scenario's uit te werken die leiden tot een 

besparing van 10% op het tarief afvalstoffenheffing voor onze inwoners, zonder dat 

dat leidt tot een verhoging van andere belastingen/heffingen. 

 

Op dit moment wordt ons afvalbeleidsplan geëvalueerd. De evaluatie heeft onder 

andere betrekking op de uitvoering, inzamelstructuur, behaalde resultaten in relatie 

tot gestelde doelen en (opbouw van) de maatschappelijke kosten. De resultaten van 

de evaluatie moeten leiden tot een toekomstperspectief in de vorm van 

aanbevelingen op korte en lange termijn. Dit toekomstperspectief moet ook inzicht 

geven in de mogelijkheden om op termijn te kunnen komen tot een kostenreductie 

van 10%.  

 

 Onderzoeken mogelijkheden "quickwins" GFT/E inzameling bij hoogbouw 

We onderzoeken of we versneld groente-, fruit- & tuinafval en etensresten (GFT/E) 

kunnen gaan inzamelen bij (kleinschalige) hoogbouwcomplexen. Ruim een derde 

van de totale hoeveelheid ingezameld restafval bestaat uit GFT/E (ca. 70 kg per 

inwoner per jaar). Er valt daar dus winst te boeken. GFT/E is echter ook een lastige 

fractie, zeker in hoogbouw. Bewoners moeten bereid zijn om in de keuken GFT/E te 

scheiden van restafval en daarvoor voorzieningen te treffen. Ook moeten zij bereid 

zijn om dit naar een centrale voorziening (container) te brengen. 

 

We onderzoeken ook of en, zo ja, hoe we hierin een rol kunnen geven aan mensen 

met een afstand tot de arbeidsmarkt. 

 

 Gerichte communicatie op GFT/E 

We gaan nadrukkelijk communiceren op het scheiden van GFT/E, met name gericht 

op etensresten. Op deze wijze hopen we de kennis en bewustwording ten aanzien 

van de GFT/E fractie te verbeteren. HVC bereid daarvoor op dit moment een 

campagne voor en wij gaan daar ook lokaal invulling aan geven. 

 

In mei organiseren wij een oriëntatieavond met betrekking tot het thema huishoudelijk afval. 

Tijdens deze avond presenteren wij u graag de resultaten van de evaluatie. Daarbij zullen 

wij ook het verwachte financiële nadeel in een bredere context met u delen. 

 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 

De secretaris, De burgemeester, 
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